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Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

 

Zasedání Školské rady číslo: 4 

Datum konání: 6. 10. 2015  

Za zřizovatele byli přítomni:  

Mgr. Jaroslav Světlík 
Mgr. Josef Smékal 
 
Za zástupce rodičů byli přítomni:  

MUDr. Šárka Dolníčková 
Dan Petřivalský 
Helena Veverková 
 
Za pedagogické pracovníky byli přítomni:  

Ing. František Pokorný 
PaedDr. Jaroslava Kroupová  
Mgr. Pavla Šoltésová 
 
Omluveni: 

Bc. Eva Veverková  

 

Program zasedání:  

1. Zahájení zasedání ŠR  
2. Schválení Výroční zprávy za školní rok 2014/2015 
3. Diskuse  
4. Závěr 

 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin předsedou Ing. Pokorným, který přivítal všechny 
přítomné, konstatoval, že je přítomno 8 členů ŠR a rada je tudíž usnášeníschopná. Poté seznámil 
s návrhem programu zasedání, který byl jednohlasně schválen. Zapisovatelem byla navržena Šárka 
Dolníčková, ověřovatelem zápisu PaeDr. Jaroslava Kroupová. Pan předseda nechal o návrhu hlasovat, 
tento byl jednomyslně přijat.  
 
ad 2) Schválení Výroční zprávy za školní rok 2014/2015   

Předkládaná Výroční zpráva byla všem členům rady zaslána v předstihu v elektronické podobě, proto 
byli s jejím obsahem obeznámeni a po krátké diskusi byla jednomyslně schválena bez připomínek. 
 
Diskuse k Výroční zprávě:   

 Petřivalský  – není k dispozici ekonomická zpráva a zprávy za jednotlivé komise 
                                           – vysvětlení – jedná se o citlivá data, lze zajistit na vyžádání      
    

 Smékal               – zdůraznil výborné výsledky žáků - vynikající umístění v soutěžích  
                                        vědomostních i zájmových 

                        – pochválil školu za nadstandardní spolupráci s Policií ČR 
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                        – chybí ekonomická zpráva – vysvětlení viz výše 
 

 Světlík                  – ocenil výborné výsledky školy  
 

 Petřivalský, Dolníčková – objasnění zkratek zmiňovaných ve Výroční zprávě 
 
 
ad 3) Diskuse: 

 Smékal  – rada zastupitelstva města Rosice doporučila OS se sídlem na ZŠ Rosice                  
zažádat o pronájem jednacích prostor v budově ZŠ      

– rada zastupitelstva  města Rosice bere na vědomí informaci o ředitelském 
dni 

 Petřivalský – organizační připomínky, jejichž výsledkem  jsou konstatování, že:  
                                    – písemné práce jsou archivovány a lze je vyžádat u vyučujícího  
                        – fotografie pedagogů na webových stránkách školy nebudou   

– u školy je vyhrazeno místo pro parkování jízdních kol žáků ZŠ, vlastní zámek 
nutný     

 
ad 4) Závěr  
Termín dalšího zasedání školské rady byl stanoven na 14. 6. 2016 v 15 hod., materiály k prostudování 
budou zaslány elektronicky s nejméně dvoutýdenním předstihem. 
Jednání bylo ukončeno v 15:46 hod.  
 
 
Zapsala:  Šárka Dolníčková  
Zápis ověřila:  Jaroslava Kroupová 
 


